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O stworzeniu Kujawsko-Pomorskiego Szlaku Wis?y debatowano podczas konferencji, która odby?a si? w Przystani 
Toru? 23 lutego. Tego dnia Krzysztof Wo?, prezes Pa?stwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie i Marcin 
Karasi?ski, wiceprezes Nadwi?la?skiej Organizacji Turystycznej, podpisali w tej sprawie list intencyjny. Podczas 
serii wyst?pie? omawiano wiele zagadnie? zwi?zanych z Wis??. M. Karasi?ski zaprezentowa? ide? Szlaku Wis?y, 
na którym wst?pnie wytyczono 53 miejsca, w których mo?na by zlokalizowa? wi?lane przystanie. Dwie z nich 
mog?yby znale?? si? na soleckim odcinku Wis?y. W dalszej cz??ci konferencji o dzia?aniach na rzecz rozwoju 
?eglugi ?ródl?dowej i turystyki wodnej mówi? Kasper J?drzychowski, ekspert PGW Wody Polskie. Z kolei Marcin 
Drogorób, dyrektor departamentu sportu i turystyki urz?du marsza?kowskiego skupi? si? na kierunkach rozwoju 
turystyki w naszym województwie w oparciu o potencja? Wis?y. Uczestnicy konferencji us?yszeli te? o marce 
turystycznej Dolina Dolnej Wis?y. Temat ten omówi?a Beata Sawi?ska, prezes Kujawsko - Pomorskiej Organizacji 
Turystycznej. Do budowy spo?eczno?ci wokó? Szlaku Wis?y zach?ca? Jakub Go??biewski, prezes Fudnacji Wolna 
Wis?a. Zaproszeni go?cie w?ród których byli pose? Jan Krzysztof Ardanowski, wicewojewoda Józef Ramlau i 
cz?onek zarz?du województwa S?awomir Kopy?? mówili w swoich wyst?pieniach o potrzebie zagospodarowania 
Wis?y i tworzenia koalicji na jej rzecz. Podkre?lali wag? projektów wi?lanych m.in. budowy stopnia wodnego w 
Siarzewie.
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